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تصویب گزارش حسابرسی 3سازمان
گزارش حسابرسی سازمان های میادین میوه وتره بار، آتش نشــانی و ساماندهی مشاغل و 
صنایع شهر تهران، دیروز در صحن شــورا ارائه و در نهایت هر 3مورد تصویب شدند. محمد 
آخوندی، رئیس کمیســیون برنامه وبودجه در جریان ارائه گزارش حسابرسی گفت: »آنچه 
درخصوص گزارش های حسابرسی مطرح شده براساس نگاه حزبی و سیاسی نبوده و ما اعلام 
کردیم گزارش های سال های 96تا 99ارائه نشده است. مردم حق داشتند که بدانند شرکت ها 
و سازمان های شهرداری در طول 4سال دوره قبل چه عملکردی داشته اند. قطعا تا پایان سال 

۱4۰۱ تمام گزارش های حسابرسی تکمیل و در صحن شورا ارائه خواهد شد.«

مکث

دیروز، مباحث صحن شورای شــهر تهران همگی 
مالی بود. از گزارش ۳ماهه درآمد و هزینه شهرداری 
تهران تــا تصویب لایحه هزینه کرد شــهرداری در 
رویداد فرهنگی عطر سیب و حسابرسی سازمان های 
آتش نشانی، میادین تره بار، شرکت ساماندهی صنایع 
و مشــاغل و حریم بان. حبیب کاشــانی، خزانه دار 
پارلمان شهری گزارشی از اعتبار )درآمد و هزینه( 
۳ماهه شــهرداری تهران ارائــه داد و از صفر بودن 
بودجه غیرنقــد 18منطقه گلایه کــرد و گفت که 
شهرداران مناطق باید در این بخش پیگیری جدی 
داشــته باشــند. رفع نواقص در تحقق درآمدهای 
غیرنقد هم خبری بود که ابوالفضــل فلاح، معاون 
مالی و اقتصادی شهردار تهران در شورا داد و گفت: 
»براساس میزان مصوب، تا شهریور 50درصد درآمد 
غیرنقد محقق می شــود.« اینطور کــه فلاح اعلام 
کرده موتور اقتصادی شهرداری پس از گذر از دوران 
طبیعی رکود ۳ماهه نخست سال، از تیرماه پرتوان 
شده است تا میزان بودجه پیش بینی شده به دست 
آید؛ به طوری که تا پایان شهریورماه 50درصد بودجه 

محقق می شود.
به گزارش همشهری، امسال 50هزار و ۳70میلیارد تومان 
بودجه برای شــهرداری پایتخت مصوب شده است 
که پیش بینی می شــد در ۳ماهه اول ســال حدود 
12هزار و 592میلیارد تومان محقق شود، اما به گفته 
خزانه دار شــورا حدود 5هزار و 471میلیارد تومان 
محقق شده است. حبیب کاشانی با بیان اینکه تحقق 
4۳درصدی در ۳ماهه ابتدایی ســال باتوجه  به ایام 
نوروز و مــاه مبارک رمضان، طبیعی اســت، گفت: 
»شهرداری اکنون حدود 7هزار و 121میلیارد تومان 
از تحقــق بودجه عقــب و درآمدهــای غیرنقد در 
18منطقه صفر بوده است و تنها 4منطقه )12، 15، 
19و 22( در این حوزه موفق عمل کرده اند؛ به همین 
دلیل کمیته عالی درآمد باید در شهرداری ها تشکیل 
شود تا در تحقق درآمدها با مشکل مواجه نشویم.« 
در جریان ارائه این گزارش، مهدی چمران هم گفت 
که بودجه باید با آنچه در جلســه شورا مصوب شده 
است، سنجیده و میزان پیشرفت پروژه های عمرانی 
با حضور کمیسیون ها بررسی و جدول این پروژه ها 

به شورا ارائه شود.

هزار و 2۰۰میلیارد تومان درآمد غیرنقد
پس از ارائه گزارش ۳ماهه درآمد و هزینه شهرداری 
تهران، معاون مالی و اقتصاد شهری شهردار تهران 
با بیــان اینکه مدیریت هزینــه و پرداخت متمرکز 
به ما کمک کــرده و دیون ما کاهش یافته اســت، 
عنوان کــرد: »تا کنون هــزار و 200میلیارد تومان 
درآمد غیرنقد محقق شده و پیش بینی ما این است 
که در ماه هــای آتی درآمدهای غیرنقــد به میزان 
قابل توجهی برسند. همچنین تحقق درآمد در 4ماه 
ابتدایی ســال به 12هزار میلیارد تومان رسیده که 
25درصد بودجه مصوب اســت و اگر با همین روال 
پیش برویــم از مبنای عمل عبــور خواهیم کرد و 
امیدواریم در درآمدها به ویــژه غیرنقد، به بیش از 
90 درصد برســیم.« ابوالفضل فلاح به رفع نواقص 
تحقق درآمد غیرنقد هم اشــاره کرد و گفت: »یکی 
از نواقص درآمدهای غیرنقد این بود که باید انتخاب 

کارگزاری ها براســاس فراخوان انجام می شــد، اما 
سلیقه ای صورت می گرفت و همین امر سبب تأخیر 
کار می شــد؛ بنابراین اقداماتی انجام و نواقص این 
حوزه برطرف شده و پیش بینی ما این است که درآمد 
غیرنقد براساس میزان مصوب، تا شهریور به میزان 
50 درصد عملی شود که قطعاً انجام و عقب ماندگی ها 
جبران خواهد شد و افزایش قابل توجهی را نسبت به 

سال های قبل شاهد خواهیم بود.«

توجه به هزینه کرد و بودجه غیرنقد 
ناصر امانی در واکنش به گزارش هزینه و درآمد ۳ماهه 
شهرداری تهران، با بیان اینکه شهرداری در خرداد 
اقدام بزرگی انجــام داده و در مجموعه حدود ۳هزار 
و ۳50میلیارد تومان به درآمدهای شهرداری تهران 
اضافه شده است، گفت: »ما در بخش هزینه ای با یک 
ناسازگاری هزینه ای مواجه هستیم و ثبت هزینه ها 

همیشه با واقعیت فاصله دارد و معمولاً به مدیریت 
هزینه ها توجهی نمی شــود و از شــهرداری تهران 
درخواست داریم که مدیریت هزینه را موردتوجه قرار 
دهد که منجر به افزایش درآمدها خواهد شــد.«  او 
همچنین تأکید کرد: »اعتبار غیرنقد در دوره چهارم، 
۳0 درصد بود، اما با جو ایجاد شده در دوره پنجم علیه 
بودجه غیرنقدی، ما نیز تحت تأثیر این موضوع قرار 
گرفتیم و امروز عملکرد مناطق در بودجه غیرنقد صفر 
است؛ بنابراین ضرورت دارد شورا و شهرداری در این 
زمینه وارد عمل شود و این بخش موردتوجه ویژه قرار 
گیرد.« در ادامه مهدی بابایی هم با بیان اینکه بخش 
زیادی از خانه های خالی در مناطق شــمالی شــهر 
واقع شده اند، گفت: »توجه ما به درآمدهای غیرنقد 
معطوف نیســت و توجهی به این موضــوع نداریم. 
سرعت پیشرفت عملیات عمرانی ما در مناطق 22گانه 
پایین است؛ چون آنطور که باید نتوانسته ایم درآمدها 
را محقق کنیم که باید حتماً در این زمینه تغییر رویه 
داشته باشیم.« به گزارش همشهری، بررسی لایحه 
برگزاری و هزینه کرد شهرداری تهران برای رویداد 
فرهنگی عطر سیب در ســال 1401، دستور جلسه 
دیگری بود که با رقم ۳0میلیارد تومانی و تعیین سهم 
50درصدی معاونت اجتماعی و فرهنگی و ســهم 
50درصدی سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران 

در هزینه کردها به تصویب رسید.

موتور اقتصادی شهرداری قدرت گرفت
گزارش شورای شهر از دخل و خرج شهرداری تهران در ۳ماهه ابتدایی سال

سروری: لمپنیسم رسانه ای 
به دنبال چکمه بود 

نایب رئیس شورای شهر تهران در واکنش به سیاه نمایی برخی 
رسانه ها از حضور شهردار تهران در امامزاده داوود پس از وقوع 
سیل، گفت: »رسانه ها باید بازتاب تفکرات و خواسته های مردم 
باشند، اما امروز در کشور شاهد یک لمپنیسم رسانه ای هستیم؛ 
رسانه هایی که جز سیاه نمایی رسالت دیگری ندارند و در گل ولای 

به دنبال چکمه بودند، نه خدمت.«
به گزارش همشهری، هفته گذشــته بارش باران های سیل آسا 
منجر به وقوع سیل در پایتخت شد که به گفته پرویز سروری این 
حادثه به دلیل ترک فعل ها و فقدان زیرساخت های مناسب و... 
رخ داد. او همچنین در دفاع از اقدامات شهرداری تهران در نقاط 
سیل زده عنوان کرد: »در حادثه امامزاده داوود که بسیار دلخراش 
بود و برخی از مردم هم داغدار شدند، باتوجه به اینکه تهران در 
وضع هشدار قرار داشت و آمادگی صددرصدی برای مقابله با هر 
خطری ایجاد شده بود، اما سیل در بخش هایی از استان تهران 
جاری شد. گرچه امامزاده داوود در حوزه اختیارات شهرداری 
تهران قرار ندارد، اما بیش از هزار نیروی آتش نشانی، مدیریت 
بحران و مجموعه خدمات شهری به محل سیل زده اعزام شدند.« 
ســروری با بیان اینکه در برخی نقاط ارتفاع گل ولای به یک تا 
2متر می رسید، گفت: »اگر شــهرداری تهران در محل حاضر 
نمی شد، چه فاجعه ای رخ می داد؟ بیش از 200دستگاه لودر و 
جرثقیل و... در منطقه به کار گرفته شدند. بیش از 150آتش نشان 
4روز مشــغول پاکســازی و آواربرداری بودند، اما در کنار این 
اقدامات، برخی رسانه ها دست به سیاه نمایی زدند؛ چون شهردار 
تهران از نخستین کسانی بود که وارد صحن امامزاده داوود شد؛ 
منطقه ای که در حوزه استحفاظی او نیست و اگر هم نمی رفت  و 
امدادرسانی نمی کرد کسی نمی توانست بگوید چرا شهردار تهران 
کاری نکرد. این اقدامات شهرداری برای عده ای خوشایند نبود 
و ازاین رو موارد را نادیده گرفتند و عنوان کردند که چرا زاکانی 
با کفش به درون گل رفته و به دنبال شوآف بوده است؟ آیا این 

حجم از نیروی انسانی و تجهیزات هم شوآف بود؟«

سید جعفر تشکری هاشمی
رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورا

 براســاس لایحــه »اصــاح بخشــی از 
ساختار شــهرداری تهران« مقرر شده 
تــا اداره کل ایثارگــران از اداره کل رفــاه 
تفکیک شود. باگذشــت ۵ ماه از ارائه 
این لایحــه هنــوز به صــورت عملیاتی، 
تفکیک این 2 اداره کل صورت نگرفته 
است، بنابراین تقاضا داریم شهرداری 
تهران نســبت به این موضــوع اهتمام 

بیشتری داشته باشد.

سید محمد آقامیری
نایب رئیس کمیسیون عمران و 

حمل ونقل شورا
 عــاوه بــر پروژه هــای توســعه محلــی 
مناطق، بیش از 2۰پروژه فرامنطقه ای 
هم در حال فعالیت هســتند که مردم 
اطاعی از آنها ندارند؛ بنابراین تقاضا 
می کنم بالای تمام کارگاه ها، تابلوهای 
روزشــمار و بنرهایی همراه بــا عکس و 

مشخصات پروژه، نصب شود.

تذکر اعضا

عدد خبر

نگاه

بــا توجــه بــه افزایــش آمــار مبتایــان به 
کرونــا و لــزوم کنتــرل بیمــاری و تزریــق 
دوز چهــارم واکســن کوویــد-۱۹، مراکــز 
بهداشــت منطقه۹ آماده ارائــه خدمت 
به شــهروندان است. ســیدمحمدرحیم 
مرتضــوی، شــهردار منطقــه ۹گفــت: 
»بــا هماهنگــی مرکــز بهداشــت غرب، 
واکسیناســیون شــهروندان در ۸پایــگاه 
فعــال جهــت تزریــق دوز یادآور)چهــارم( 
انجــام می شــود. تمامــی خانه هــا و 
پایگاه های بهداشــت نســبت بــه تزریق 

واکسن در محله ها فعال هستند.« 

 ۸
پایگاه

افشین خدامی، معاون شهردار منطقه 
یــک تهــران گفــت: »بــا بســیج همــه 
نیروهــای منطقــه اقدامــات لایروبــی و 
رســوب بــرداری بیــش از ۳۰کیلومتــر از 
مســیل ها، ۴۰۰کیلومتــر از انهــار روباز و 
روبسته و بیش از ۴۸۶رشته قنات اصلی 
و فرعــی پاکســازی شــدند و گنجایــش 
ظرفیــت مســیل ها و آبراه هــا افزایــش و 

منطقه آماده بارش های فصلی شد.« 

4۸6
رشته

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار


